
el Periòdic d’AndorraConnexió a internet: http://www.elperiodicdandorra.ad6 DILLUNS, 20 DE GENER DEL 2014

Nacional Pàgines 6 a 10

L
a consellera de la minoria 
del Comú d’Escaldes-Engor-
dany, Cèlia Vendrell, en una 
entrevista a l’ANA, va asse-

gurar que «nosaltres tindríem més 
ganes» de tirar endavant l’aparca-
ment subterrani de la plaça Santa 
Anna i el nou del Falgueró. Vendrell 
considera que són inversions profi-
toses per a les dues zones de la parrò-
quia, però creu que el Comú no les 
durà a terme «perquè no es vol en-
deutar més i no vol utilitzar les pòlis-
ses de crèdit que tenim a disposició». 
La consellera de PS+Independents 
va afegir que «nosaltres tindríem 
una visió més a llarg termini», i segu-
rament «no reduiríem el deute com 
ells» perquè són inversions amb re-
torn i són zones estratègiques per a 
la parròquia on cal facilitar l’accés 
als vehicles perquè vingui més gent.

La consellera de PS+Independents 
al Comú d’Escaldes-Engordany creu 
que «tot i que estem en un moment 
en què falten diners, s’ha de mi-
rar més a llarg termini», com tam-
bé creu que s’ha de tornar a habili-
tar un aparcament al Falgueró per 
donar servei a la zona de Fiter i Ros-
sell, ja sigui subterrani o superficial. 
«S’ha de mirar com es pot finançar i 
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33La plaça Santa Anna d’Escaldes; a l’esquerra, el pàrquing que el PS proposa ampliar. 

El PS reivindica la inversió comunal 
per crear més places d’aparcament
Vendrell retreu la por a endeutar-se de la majoria a l’hora de tirar endavant els projectes del Falgueró i de Santa Annna
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33 L’avinguda Carlemany dissabte. 

CarlemanyCalidae denuncia les 
tasques del Comú en la treta de neu

L’associació CarlemanyCalidae va 
denunciar el passat dissabte que 
davant la nevada no s’assegura el 
manteniment de l’avinguda i, per 
tant, el carrer «està totalment de-

sert i els pocs vianants que hi cami-
nen ho han de fer per la vorera». Se-
gons l’entitat, «al no passar els cot-
xes, la treta de neu no és prioritària 
per al Comú» i és que afirmaven en 
un comunicat que malgrat haver 
reclamat «reiterades vegades» du-
rant el matí de dissabte que es nete-
gés la neu de l’avinguda, les màqui-
nes no van passar fins les 16.30 ho-
res després d’enviar un vídeo sobre 
la situació al Comú. Segons l’associ-

ació, el fet que no hi passin cotxes 
fa que la treta de neu per l’avingu-
da no sigui prioritària per al Comú i 
manifesten que «si els vehicles no hi 
poden passar, ni els vianants poden 
circular sense perill, Carlemany dei-
xa de ser l’eix comercial que hauria 
de ser».

CarlemanyCalidae va assenya-
lar  en un comunicat que malgrat 
que el Comú presenta Vivand com 
un «centre comercial a l’aire lliu-

L’associació critica 
que l’avinguda «no és 
prioritària»
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re», aquest dissabte passat, en plena 
temporada alta, «no n’asseguren el 
manteniment» i el resultat va ser un 
carrer «totalment desert» i que els 
vianants que hi circulaven ho van 
haver de fer per la vorera perquè no 
podien caminar per la zona de via-
nants. 

Davant d’aquests fets, Carlema-
nyCalidae va reiterar dissabte que 
la  conversió per a vianants «no fun-
ciona quan fa mal temps, ni quan 
no hi ha suficient afluència turísti-
ca». En aquests casos, exposen, «aca-
ba resultant un perjudici econòmic 
constant per als seus comerciants i, 
de retruc, per tot el Comú d’Escal-
des- Engordany». H

s’ha de fer, perquè és una inversió 
que tindrà un retorn per a les arques 
comunals».

També en matèria d’aparca-
ments, Vendrells va dir que s’hau-

ria de mirar de fer alguna cosa a la 
part alta, i va posar de manifest que 
a la plaça Santa Anna hi ha un petit 
aparcament amb la possibilitat de 
poder comprar l’espai per fer-ne un 

de subterrani. En canvi, «com que el 
Comú no es vol endeutar més i no 
vol utilitzar les pòlisses de crèdit 
que tenim a disposició, jo crec que 
no ho farà».

En aquest sentit, Vendrell va asse-
gurar que «nosaltres tindríem més 
ganes de fer-ho», perquè hi hauria 
una visió més a llarg termini, i se-
gurament no reduirien tant el deu-
te perquè s’intentarien fer aquestes 
dues obres, ja que entenen que són 
estratègiques per a la parròquia.

La consellera de la minoria, a 
més, va destacar la important reduc-
ció de les inversions per al 2014, per-
què el principal objectiu de la majo-
ria és reduir el deute, i per tant «no-
més s’estan fent manteniments i 
amb la pròpia brigada del Comú». 
Tot i això, Vendrell prefereix que in-
cloguin poca cosa al pressupost i es 
faci, que no pas que diguin que ho fa-
ran i no es porti a terme, com ha pas-
sat el 2013 amb les voreres de l’avin-
guda Carlemany.

Pel que fa a la part alta, des de la 
minoria consideren que la zona no 
està prou incentivada, que és difícil 
compaginar vianants i vehicles i que 
les façanes no són gaire agradables a 
la vista. Vendrell celebra el projecte 
de les basses d’aigua termal, tot i que 
hauria preferit situar-les més amunt 
i que també s’adeqüés el brollador 
del Roc del Metge. A més, es mostra 
convençuda que «cal indicar que Es-
caldes és una vila d’aigües termals» 
fent publicitat des del carrer de la 
Unió i per tota la parròquia. H


